

Deanship of Graduate Studies and Scientific Research

Tel: +962 6 4294800

School of Applied Humanities and Languages

Tel: +962 6 4294700

Amman – Madaba Western Highway
P.O.Box 3524, Amman 11180, Jordan
info@gnu.edu.jo | www.gnu.edu.jo

Follow us on:



Contact Information:

The Best of Both Worlds!!

M. A. in German as a Foreign Language (MA DaF)



الجامعة الألمانية الأردنية
German Jordanian University

School of Applied Humanities and Languages

M. A. in German as a Foreign Language (MA DaF)

MA DaF is open to B.A. graduates of German, German as a Foreign Language or related subjects with a good GPA. Excellent graduates from other subjects especially from the engineering subjects are encouraged to apply if they are highly motivated, have the necessary German language level and provide the relevant study skills. The language pre-requisites are a minimum level of B2 (or TestDaF 3) in German. The aim of the programme is to train teachers for German as a Foreign Language at regional universities and schools, and especially for the German Language Center at GJU.

Duration: Two years, of which one semester in Germany in Bochum or München.

Financing:

- GJU scholarships for Jordanians
- Scholarships through the Hochschule Magdeburg-Stendal financed by the DAAD
- Self-funding

Der Masterstudiengang "Deutsch Als Fremdsprache (DAF)"

Für den MA DaF können sich sehr gut qualifizierte Graduierte der Fächer Germanistik, Deutsch als Fremdsprache oder verwandter Fächer können sich an der Deutsch-Jordanischen Universität (GJU) in Amman bewerben. Überdurchschnittlich Graduierte anderer Fächer, insbesondere aus dem Ingenieurwesen, werden ermutigt sich zu bewerben, wenn Sie entsprechendes Interesse, Deutschkenntnisse und die akademische Eignung nachweisen. Sprachliche Voraussetzung ist ein Minimum B2 Niveau in Deutsch. Ziel des Studiengangs ist es, Dozentinnen und Dozenten auszubilden, die Deutsch als Fremdsprache an Schulen oder Universitäten in der Region und insbesondere an dem German Language Center der GJU unterrichten wollen.

Dauer: 2 Jahre, davon 1 Semester in Bochum oder München

Finanzierung:

- GJU Stipendien für Jordanier und Jordanierinnen
- Stipendien der Hochschule Magdeburg-Stendal aus Mitteln des DAAD
- Eigenfinanzierung